
MUNICIPIUL TECUCI, JUDE11JL GALATI 	 CONSILIUL LOCAL 

RAPORT DE ACT WITATE PENTRU ANUL 2021 

Consilier local al Municipiului Tecuci, RADU VLADIMIR 

Subsemnatul, Radu Vladimir, am devenit membru a! Consiliului Local Tecuci Incepând cu data 
de 23 octombrie 2020. In aceastA caltate am participat la toate §edintele ordinare i extraordrnare de 
Indatä ale Consiliului Local, precum i la edintele Comisiei de specialitate nr. 3— Activitáfi tiinpflce, 
invdØmânt, sãnàtate, cdtura, protecfie sociald, avandfwsc;ia de precedinte a! comisies. 

Conform Regulamentului In vigoare (Ordinul nr.25, din 14 ianuarie 2021 al MDLPA, Anexa 2) privind 
drepturile, Indatoririle i aria de responsabilitate a consilierilor locali, mi-am structurat activitatea §i 
participArile personale pe mai multe dire4ii de actiune,  corespunzàtor stnKturii diversificate a 
preocuparilor respectivei comisii, dupA cum urmeazä: 

1. P.itic4,mrea Ia iafek Iuaare ak Co.vsili'dui Local convocate la iniiativa Primanilui sau a 
unor grupuri de consilieri, In cadrul cärora am avut interventii referitoare la domeniile Comisiei de 
specialitate sau in chestiuni de interes cet*nesc  general precum: aprobarea bugetului anual de 
venituri i cheltuieli, problema clàdirilor din patrimoniul cultural al oraului, divcrsificarea 
Planului cultural al institutiilor de pe raza localitAtii, alocarea unor fonduri suplimentare cAtre 
unitä4ile coIare, poziii partinice §i personale In uncle controverse privind administr4ia localã, m-
am opus prin vul meu unor propuneri de hotàrâri pe care le-am considerat inadecvate, am adus 
critici argumentate unor firme i asociaii locale cu grave carene in activitatea br manageriala 
etc. Am initiat cãteva amendamente §i am ImbunálA4it Regulamentul de acordare a titlului de 
CetAtean de onoare al Municipiului Tecuci, am depus un proiect de reamenajare a Galeriilor de 
Arta ,,Gheorghe Petracu", am Inaintat solicitare de asfaltare a poriunii de stradä care duce càtre 
biserica Sfiz4ii Voievozi Noi" din cartierul Criviteni. 

2. In domeniul educaflei ci InvãØmântului local, al preocupärilor tiintifice, am actionat  prin 
directä implicare In colile unde am desemnat In consiliile de administratie §i ca reprezentant al 
Primarului: Gfàdinita nr. 16, $coala Gimna7ialà nr. 10 ,,Dimitrie A. Sturia" i Liceul Telmologic 
,,Elena Caragiani". In conditiile Pandemiei de Sars Coy 19, cu derularea cursurilor online, printr-o 
implicare avizatA, in calitate de cadru didactic cu experientA la catedrA dar §i In managementul 
institi4iilor dc InvA4mânt am contribuit la rezolvarea a numeroase probleme precum stabilirea 
cifrei de colarizare adecvatA municipiului nostru, organizarea ofertelor educ4ionale, identificarea 
unui spatiu pentru precolarii de la Graginia nr.7, dinamizarea lucràrilor de repara%ii i a dotArilor 
necesare unitAtilor de Invmant, plata la limp a burselor elevilor, a navetei cadrelor didactice etc. 
Am stimulat participarea §colilor tecucene - a e!evi!or §i a cadrelor didactice - la proiecte §i 
compctitii nationale §i interna%ionale, cu rezultate onorante pentru e!evii notri §i pentru cadrele 
didactice. In conditiile raportarilor cvasitotale a situatiilor din colile municipiu!ui exclusiv cAtre 
Inspectoratul Scolar Judetean, la nivelul Comisiei am rAspuns unor sesizAri ale cadrelor didactice, 
solutionând aspecte negative In limitele competenlclor comisiei noaslre, invitãnd la consultâri 
conducätori de §coli (Scoala  ,,Iorgu Jordan", CNCH, Scoala GimnazialA ,,5t.O. losif'). 

3. Referitor la doineniul cultural, am insistat IncA de la Inceputul anului - In ciuda restrictiilor 
impuse de Pandemie - pentru o mai mare diversitate In concepema Planurilor culturale ale celor 
trei institutii aflate in subordinea Primäriei: Casa de CulturA, Muzeul de Istorie ,,Teodor Cincu" i 
Bib! ioteca MunicipalA ,,*fan Peticá". Am sus4inut constituirea unor grupuri consultative 
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alcAtuite din intelectuali de marcä ai oraului, am corelat nevoile culturale ale tecucenilor obtinute 
prin sondaje de Ofl1C, cu fondurile alocate prin bugetul centralizat. Ca profesor, ca intelectual cu 
preocupari In domeniul culturii rn-am implicat direct In conceperea i organizarea unor 
manifestri traditionale dar i In initierea (aläturi de managerii acestor institutii de culturã) a unor 
modalitati modeme, atractive pentru cetAtenhi  de toate vtârstele,  In mod special pentru 
tineri:Omagierea Poetulul National Mihai Eminescu, Festivalul National  de Poezie ,,Costache 
Conachi", lansAri de carte, constituirea unor formatii  artistice noi, evocarea unor personalitAi 
nationale §i locale ale $iintei i culturii - poetul Dionisie Duma, pictorul Mircea Cojocaru, Ziva 
Internationala a Poeziei, Expoziia ,,Tecuciul- o vaträ de culturA §i credinta", In parteneriat cu 
Protopopiatul, dezbaterea Uniunea EuropeanA Intre ideologie §i economie, Festivalul traditional 
,,CântA de rAsunA lunca", Salonul anual de carte, sustinerea  financiarA §i redactarea revistei 
trimestriale ,,Tecuciul literar-artistic" etc. In mai multe Intâlniri la nivelul comisiei cu managerii 
respectivi invitati  la consultàri, am solicitat celor trei institu4ii de culturA sA colaboreze Intre ele 
dar i prin parteneriate cu celelalte organizaii, asociatii de stat sau private, pentru realizarea unor 
manifestári bine organizate, interesante, atractive i cu eficienta educationala §i esteticä pentru 
cetA%enii pasionati de cuturA. Atitudinea acesta s-a consolidat pe parcursul Intregului an, dar mai 
ales in derularea unor manifestari precum cele de omagiere a Zilei Culturii Romãne, Zilei 
Nationale, a Zilei Eroilor, a manifestärii ,,Tecuciul eroic", comemorarea folcloristului, scriitorului 
patriot Tudor Pamfile, Colocviul anual de istorie cu 0 excepionalä participare localA §i n4ionalä 
.a. Comisia nr.3 §i eu personal ne-am implicat insuficient in sustinerea  domeniului sportiv i In 

conlucrarea cu parohiile bisericii ortodoxe locale-componente inseparabile ale moralei §i educatiei 
prin culturA. De asemenea, flu am fost implicat in organizarea logistica §i mai ales financiarA a 
unor manifestari publice cu artiti invitati din tara. 

4. Sdndlulea, ca domeniu important pentru ceta4enui oraului, flu s-a constituit ca 0 preocupare activä 
cu ceva rezultate la nivelul Comisiei In Intregul ei. Cauzele sunt multiple, dar In principal a fost 

vorba despre decizia de ,,externalizare" a acestui esential serviciu prin Incredintarea Spitalului 
Municipal Tecuci, cu toate componentele sale (Spitalul de copii, Policlinica, clAdiri, terenuri i 
servicii, Incadrare etc.) cAtre Consiliul Judetean Galati pe motive financiare In mod special. Asfel, 
aria de implicare a unui consilier local s-a diminuat pânA aproape de incompatibilitate. Personal 
am votat Impotriva acestei Hotarâri a Consiliului Local Tecuci, cu argumente sustinute  public. 
Chiar dacä rn-am interesat de arnplasarea centrelor de vaccinare Covid 19, In prezent cabinetele i 
clinicile medicale private, farmaciile, medicii de familie stmt entitAi din domeniul sanãtà4ii care 
pot fi mai greu sau nu pot fi deloc abordate de membri ai Consiliului Local. 

5. Proteqia socialà a stat in atentia subsemnatului sub aspectul cunoaterii numArului i structurii 
fondurilor de sprijinire a persoanelor defavorizate. In cele câteva Intâlrnri Cu conducerea acestui 
departament al PrimAriei am solicitat date despre persoanele cu handicap, situatii financiare anuale 
defalcate pe semestre direct de la nivel judetean, acordarea unor spaii de locuit In regim special, 
modalitAile die preparare a hranei i a diverselor ajutoare de La nivel local i european pentru 
compensäri la energie etc. Mai dificil a fost sA venim cu observalii i propuneri in sectorul 
desthurärii de cätre persoanele solicitante de ajutor social a unor lucrâri In beneficiul public din 
municipiu. Am cunoscut §i am sprijinit insuficient actiunile  grupelor de voluntari, In majoritate 
constituite de tinerii liberali, precurn i cazurile de violenta In familie, ordine §i disciplina 
cetaeneascA. 

6. Intâlnirile cu celdfenii alegâtori ci relafia cu mass-media localA sau j udeteana au constituit 
dornenii de interes pentru mine ca membru al unui partid (PNL) dar i a! unui Consiliu Local 
Municipal, ca preedinte a! unei Comisli die specialitate. Am stabilit un raport corect die parteneriat 
cu pres localA scrisA (Ziarul Tecucean) la care am publicat mai multe articole pe teme culturale; 
Am fost prezent In câteva emisiuni ale postului local de radio Tecuci unde am exprimat opinii 
critice La adresa unor stan de lucruri In domeniul educatiei, cultunii i al InvAámântului, insistând 
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pe ideea subordonarii acestor institutii doar catre organismele judetene §i cu o prea slaba implicare 
a cadrelor didactice, a intelectualilor la viata culturala a localitAtii. 

La inalnirile cu cetatenii am sustinut necesitatea consultArii periodice a electoratului asupra 
principalelor probleme cu care se confruntA acetia. Am sesizat in repetate eanduri calitatea slaba a 
lucrarilor stradale efectuate de firma Rotary, mentinerea in conditii discriminatorii a locuitorilor 
din unele cartiere ale ora.5ului precum Criviteni, strada D.Harlescu, care plAtesc taxe i impozite 
similare Cu ceilalti cetAteni. In aceea.i directie am primit de la alegAtori i am transmis Primarului, 
departamentelor §i cadrelor de specialitate din PrimArie solicitAri privind reparatii la principalele 
cladiri de patrimoniu din centrul ora§ului, precum Biblioteca Municipala, Galeriile de Arta, statuia 
CFR, ClAdirea Fostei Gradinite nr.14 pentni un Centni Cultural Local, Cladirea fostului 
cinematograf Arta, Sala Popular etc. De fapt acestea sunt i principalele nerealizAri pe care 
personal va trebui sA le a.,5ez cu insistentA pentru activitatea din anul urmator. 

26 mai 2022 
	

Consilier Local, 
Radu Vladimir 
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